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Skrivelse gällande uppdraget att öka inskrivningsgraden i förskolan 
 
 
Förvaltningen anger att 98 familjer fått information om förskolan i enlighet med ändringar i 
skollagen, samt att 9 familjer fått erbjudande om förskoleplats. Inga familjer tackade ja till 
erbjudandet om förskoleplats. 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Vilken information skickades ut till de 98 familjerna? 
 

2. Hur valdes dessa 98 familjer ut?  
 

3. Hur många barn fanns sammantaget i dessa 98 familjer? 
 

4. Hur gamla var barnen i dessa 98 familjer? 
 

5. Hur kommer det sig att endast 9 av 98 familjer fått erbjudande om förskoleplats?          
 

6. Vilka skäl har familjerna angett när de tackade nej till erbjuden plats? 
 

7. Hur många barn omfattades av erbjudandet om förskoleplats i de 9 familjerna och 
hur gamla var dessa barn? 
 

8. Vilka familjer var det som fick telefonsamtal?  
 

9. På vilket sätt visar telefonsamtalen som förvaltningen gjort till vissa av familjerna att 
det är viktigt att bygga förtroende med familjerna? Är det förvaltningen eller förskolan 
som familjerna inte har förtroende för?  
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